
   Styrelsemöte 15/2 2022 

Närvarande: Margareta, Magnus, Christoffer, Lisa, Ted, Mats, Solveig, Kristina 

Adjungerade: Tobias och Erik (del av mötet) 

Frånvarande: Jenny, Niclas 

 

1) Mötets öppnade 

Margareta öppnar mötet. 

 

2)Val av sekreterare  

Kristina valdes till sekreterare för mötet.  

 

3)Val av justerare 

Christoffer valdes till justeringsman 

4)Planering av säsongen 2022 

5 Flicklag  

8 Pojklag   

2 Seniorlag 

 

Lisa och Tobbe har haft kontakt inför uppstart av nya lag i vår. Finns ett program som kallas 

för Playmakers för att locka flickor 5-8år. Två mammor till barn födda 2016 är anmälda till 

utbildning inom detta program 23-24 april. Man planerar för uppstart pojklag 2016 och 2017 

samt flicklag 2016/17.  

Nystartshäfte är under framtagande med all info som behövs vid uppstart av lag.  

 

Utterbergsskolan kommer att deltaga i en RF/SISU-satsning ”Rörelsesatsning i skolan”. Vår 

förening har ambitionen att finnas med i denna satsning. Vi har några presumtiva 

ungdomsledare som skulle kunna knytas till detta.  

Mötet för en stunds diskussion kring unga ledare och olika idéer förs fram. 

Lisa tar en kontakt med de tre tjejer som visat intresse. 

Erik kollar på möjlighet till projektstöd för att utbilda/stimulera ungdomsledare.  

 

5)Anläggningsfrågor 

Avloppsrör i Sandviken behöver grävas upp och åtgärdas. Tobbe har kollat om det går att 

söka bidrag men arrendet räcker inte till. Vi måste ha ett avtal som är 5 år eller längre. Nu är 

det på gång med nytt arrendeavtal vilket gör det möjligt att söka bidrag.   



Tobbe har förslag om att bygga upp nya små byggnader som i ett senare skede kan flyttas på 

lastbil till Kullevi i framtiden.  

Nuvarande omklädningsrum är i fruktansvärt dåligt skick.  

Får vi fram en skiss som ersätter gamla hus men med anslutning närmre camping blir det 

kortare avloppsrör som måste grävas ner. Mats tar kontakt med en konstruktör som skall 

hjälpa oss att ta fram förslag. 

Tidplanen är att avloppsrör måste vara fixat till cupen. Om det inte hinns med måste 

bajamajor ställas ut.  

Stickkontroll på vårt avloppsvatten vid Kullevi visar att det är oklart vart vårt avlopp tar 

vägen. Tobbe har en kontakt med Nodra där diskussion pågår för att lösa detta.  

6) Ekonomi 

I enlighet med tidigare taget beslut avseende inköp/leasing av robotgräsklippare till Kullevi är 

styrelsen överens om att anta förslag på leasingavtal på 4 år(bifogas protokollet) 

7)Förberedelse inför årsmöte 4 mars. Godkännande av handlingar till årsmötet 

Det blir ett fysiskt möte. Tobbe kollar med lokal. 

Bokslutet är hos revisorn.  

Förslag på nya medlemsavgifter har diskuterats och kommer att presenteras på årsmötet.  

Margareta och Magnus ansvarar för att erforderliga dokument publiceras senast den 25 

februari 

 

8) Årets KIF:are 

En av de nominerade valdes ut av styrelsen. 

 

 

9) Kolmården Cup 

42 lag anmälda till Kolmården cup. Extra insatser för marknadsföring har skett på senaste. 

 

 

10)Övriga frågor 

Ansökan till arbetsförmedling om resursperson till administrativt arbete är inlämnat av 

Magnus.  

 

 

11)Nästa styrelsemöte 

Kommer att beslutas av nya styrelsen efter årsmötet. 

 

12) Mötet avslutas 

 



  



Ordförande    Sekreterare 

 

 

_____________________________  _____________________________ 

Margareta Swartz Vogel   Kristina Hellsvik 

 

Justerare 

 

 

_____________________________   

Christoffer Borgsjö 


